
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Vikartovciach,  

ktoré sa konalo v piatok 27.10.2023 o 18.00 hod.  

v zasadačke Obecného úradu vo Vikartovciach 
___________________________________________________________________________ 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 
Program: 

1. Otvorenie zasadnutia OZ, schválenie programu a ustanovenie overovateľov zápisnice. 

2. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 

3. Výdavky obce od 01.08.2023 do 30.09.2023. 

4. Návrh, prejedanie a schválenie zmeny rozpočtu obce na rok 2023 rozpočtovým opatrením 

č. 5/2023. 

5. Návrh, prejedanie a schválenie Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce 

Vikartovce s účinnosťou od 01.11.2023. 

6. Správa nezávislého audítora z auditu konsolidovanej účtovnej závierky Obce Vikartovce 

k 31.12.2022. 

7. Predloženie a prerokovanie návrhu na odpis daňových pohľadávok. 

8. Predloženie predbežného návrhu rozpočtu obce Vikartovce na rok 2024. 

9. Ustanovenie členov Rady ZŠ s MŠ Vikartovce za obec na obdobie rokov 2024-2027. 

10. Návrh a ustanovenie inventarizačných komisií pre inventarizáciu majetku obce so stavom 

k 31.12.2023. 

11. Správy o činnosti jednotlivých komisií za obdobie od posledného zasadnutia OZ – 

predsedovia. 

12. Rôzne: 

a) žiadosť DHZ obce Vikartovce o navýšenie rozpočtu obce na rok 2023. 

b) zrušenie uznesenia OZ č. 48/2023 bod č. I písm. d) zo dňa 08.09.2023 – telocvičňa 

1 200 000,00 € 

c) prijatie uznesenia k výstavbe telocvične a rekonštrukcii jedálne – zmena ceny – 

1 731 309,27 €. 

d) ostatné žiadosti, sťažnosti a návrhy poslancov a občanov. 

e) diskusia.  

13.  Záver zasadnutia. 
 
 

K bodu č. 1 

 Toto zasadnutie otvoril starosta obce Mgr. Jozef Švagerko a privítal prítomných hostí 

a poslancov. Zastupiteľstvo bolo uznášania schopné, nakoľko z 9 poslancov OZ bolo 

prítomných všetkých 9 poslancov. Za overovateľov zápisnice boli určení poslanci Ján Baran 

a Jozef Švagerko. Starosta predniesol poslancom návrh programu zasadnutia a vzhľadom 

k účasti hostí na rokovaní navrhol, aby hostia dostali slovo ako prví v bode č. 1. Bod č. 12a) 

bude predložený v bode č. 1. Následne dal o programe hlasovať. Všetci prítomní poslanci 

schválili program zasadnutia jednomyseľne aj so zapracovanými zmenami. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA hlasovalo 9 poslancov – Ján Baran, Marián Barilla,Gabriel Bukovina, Ing. Ján Bukovina, 

Mgr. Matej Kurilla, Roman Lavko, Stanislav Mezovský, PhDr. Mgr. Martin Šefc MPH, Jozef 

Švagerko. 

 



V tomto bode vystúpil Vladimír Šebest, ako zástupca z radov rodičov a predniesol 

požiadavku na vybudovanie detského ihriska v blízkosti športového areálu, lebo mamičky 

s deťmi nemajú možnosť s malými deťmi kde chodiť a stretávať sa. Starosta informoval, že 

zatiaľ prebieha majetkoprávne vysporiadanie pozemkov v areáli Pod hoľou, kde sa plánuje 

vybudovať ihrisko pre deti. Pán Šebest navrhol, možnosť vyžívania detského ihriska v areáli 

materskej školy, ktoré je ale po skončení prevádzky materskej školy uzamknuté. Starosta osloví 

vedenie školy a budú sa daným návrhom zaoberať. Poslanec Mgr. Kurilla navrhol vykonať aj 

opravu oplotenia a trošku areál detského ihriska doplniť o nové hracie prvky, zároveň poslanec 

Gabriel Bukovina predložil návrh na financovanie úpravy detského ihriska využiť výzvy VÚC. 

Poslanci vzali tieto návrhy na vedomie a vedenie obce sa bude nimi zaoberať.   

 

Dobrovoľný hasičský zbor Vikartovce predložil žiadosť o navýšenie rozpočtu pre DHZ 

na rok 2023 nakoľko poskytnuté prostriedky zo strany obce boli vyčerpané v predstihu. 

Navýšenie prostriedkov žiadajú z dôvodu ich využitia na pravidelnú prehliadku vozidla IVECO 

a na nákup nových uniforiem. Veliteľ zboru p. Ludvig informoval, že sa pokazilo aj čerpadlo 

TOHATSU, ktoré je potrebné dať opraviť. Z radov poslancov boli podané informácie o zlom 

komunikovaní medzi jednotlivými členmi zboru a tým k zbytočným výdavkom z ich strany, 

ktorými mohli byť pokryté už plánované výdavky v roku 2023. Poslanci navrhujú zlepšiť 

komunikáciu vedenia DHZ a vedenia obce, aby sa v budúcnosti predišlo nedorozumeniam. 

Taktiež je potrebné vypracovať podrobný návrh do rozpočtu na rok 2024 zo strany DHZ 

a predložiť ho vedeniu obce. Finančné prostriedky v roku 2024 budú poskytnuté iba na účely 

uvedené v rozpočte a hospodáriť budú s nimi dvaja poverení členovia DHZ, ktorí budú 

predkladať pokladničné a fakturačné doklady k vyúčtovaniu. P. Ludvig informoval aj 

o storočnici zboru v obci, ktorej oslavu je potrebné naplánovať s vedením obce a jednotlivými 

zložkami fungujúcimi v obci a taktiež je potrebné na to vyčleniť finančné prostriedky v návrhu 

rozpočtu obce na rok 2024. Poslanec Mgr. Kurilla informoval aj o úspechoch hasičského športu 

v obci a poprosil vedenie zboru o informácie, aby mohol prezentovať DHZ na stránkach obce 

aj vo Vikartovských novinách. Starosta dal o žiadosti o navýšenie rozpočtu DHZ Vikartovce 

na rok 2023 hlasovať s tým, že uvedené financie sa použijú na opravu a údržbu hasičskej 

techniky a na nákup uniforiem pre členov DHZ. Poslanci hlasovali za navýšenie rozpočtu 

jednomyseľne s uvedenými podmienkami. Návrh na zmenu rozpočtu obce Vikartovce na rok 

2023 bude zapracovaný a predložený na schválenie v decembrovom zasadnutí OZ. Žiadosť 

DHZ je uvedená v prílohe č. 1 tejto zápisnice.   

ZA hlasovalo 9 poslancov – Ján Baran, Marián Barilla, Gabriel Bukovina, Ing. Ján Bukovina, 

Mgr. Matej Kurilla, Roman Lavko, Stanislav Mezovský, PhDr. Mgr. Martin Šefc MPH, Jozef 

Švagerko. 

 

K bodu č. 2 

 Ku kontrole plnenia uznesení uvádzam nasledovné: 

- všetky uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia OZ sú splnené, v plnení je ešte 

obstaranie turistických značiek „Kozí kameň“, ktorých výroba bola objednaná. 

 

K bodu č. 3 

 Poslanci, v bode číslo 3, prerokovali fakturačné aj pokladničné výdavky a platby Obce 

Vikartovce za obdobie od 01.08.2023 do 30.09.2023. Poslanci vzali výdavky na vedomie bez 

pripomienok. Uvedené výdavky sú prílohou č. 2/1a 2/2 tejto zápisnice 

 

 



K bodu č. 4 

V tomto bode predložil starosta poslancom Návrh na zmenu rozpočtu Obce Vikartovce 

na rok 2023 rozpočtovým opatrením č. 5/2023, ktorým sa zvyšujú bežné príjmy, bežné 

a kapitálové výdavky a v bežných a kapitálových výdavkoch dochádza k presunu finančných 

prostriedkov. Poslanci sa s predloženým návrhom oboznámili a návrh schválili jednomyseľne. 

Návrh zmeny rozpočtu tvorí prílohu č. 3 tejto zápisnice. 
ZA hlasovalo 9 poslancov – Ján Baran, Marián Barilla, Gabriel Bukovina, Ing. Ján Bukovina, 

Mgr. Matej Kurilla, Roman Lavko, Stanislav Mezovský, PhDr. Mgr. Martin Šefc MPH, Jozef 

Švagerko. 

  

K bodu č. 5 

 V bode č. 5 bol poslancom predložený na prerokovanie návrh nových Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom obce Vikartovce, ktorý bol vypracovaný v zmysle 

nového aktualizovaného zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí a je účinný od 01.11.2023. 

V novele sa významne upravujú podmienky pri prevode a prenájme majetku obce. Poslanci 

uvedené zásady prerokovali a jednomyseľne schválili nové Zásady hospodárenia a nakladania 

s majetkom obce Vikartovce s účinnosťou od 01.11.2023 a zároveň týmito zásadami strácajú 

platnosť zásady schválené uznesením OZ Vikartovce dňa 30.10.2015, ktoré boli účinné od 

01.11.2015. Uvedený dokument je prílohou č. 4 tejto zápisnice.  

ZA hlasovalo 9 poslancov – Ján Baran, Marián Barilla, Gabriel Bukovina, Ing. Ján Bukovina, 

Mgr. Matej Kurilla, Roman Lavko, Stanislav Mezovský, PhDr. Mgr. Martin Šefc MPH, Jozef 

Švagerko. 

 

K bodu č. 6 

 Poslancom bola predložená Správa nezávislého audítora pre Obecné zastupiteľstvo obce 

Vikartovce z auditu konsolidovanej účtovnej závierky Obce Vikartovce k 31.12.2022. Audit 

vykonala Ing. Daniela Cibulová, certifikovaný audítor. Na základe prác vykonaných počas 

auditu konsolidovanej účtovnej závierky sú informácie uvedené v konsolidovanej účtovnej 

správe zostavenej za rok 2022 v súlade s konsolidovanou účtovnou závierkou za daný rok 

a konsolidovaná výročná správa obsahuje informácie podľa zákona o účtovníctve. Poslanci 

vzali správu na vedomie bez pripomienok a táto tvorí prílohu č. 5 tejto zápisnice. 

 

K bodu č. 7 

 Referentka Obecného úradu Vikartovce na úseku daní a poplatkov p. Citriaková, 

predložila návrh na odpis pohľadávok u občanov, ktorí zomreli alebo sú v hmotnej núdzi a na 

základe návrhu starostu obce je im možné odpustiť dlhy na dani z nehnuteľností, dani za psa, 

poplatku za komunálny odpad, cintorínskom poplatku a stočnom. Celkový odpisovaný dlh je 

vo výške 713,64 €. Tieto pohľadávky nie sú vymožiteľné. Poslanci sa s návrhom oboznámili, 

prerokovali ho a jednomyseľne návrh schválili. Návrh na odpis a jeho prílohy sú uvedené 

v prílohe č. 6 tejto zápisnice. 

ZA hlasovalo 9 poslancov – Ján Baran, Marián Barilla, Gabriel Bukovina, Ing. Ján Bukovina, 

Mgr. Matej Kurilla, Roman Lavko, Stanislav Mezovský, PhDr. Mgr. Martin Šefc MPH, Jozef 

Švagerko. 

 

 

 



K bodu č. 8 

 Starosta obce predložil poslancom návrh predbežného rozpočtu obce Vikartovce na rok 

2024. V rozpočte sú uvedené pravidelne sa opakujúce príjmy a výdaje. K uvedenému rozpočtu 

je potrebné zo strany poslancov podávať návrhy na prerozdelenie financií na jednotlivé 

investičné akcie v roku 2024. Termín podávania návrhov poslanci stanovili najneskôr do 

15.11.2023. Poslanci vzali návrh rozpočtu na vedomie a tento tvorí prílohu č. 7 tejto zápisnice. 

Poslanec Mgr. Kurilla sa informoval ohľadom vybudovania chodníka na dolný koniec. 

Starosta informoval, že financie na projektovú dokumentáciu danej investície sú zahrnuté 

v rozpočte obce na rok 2024 a že zatiaľ nie je známe koľko finančných prostriedkov by bolo 

potrebné vynaložiť na výstavbu uvedeného chodníka s oporným múrom. Taktiež zo strany 

poslanca Jána Barana bolo vznesená požiadavka na zverejnenie všetkých plánovaných akcií 

v roku 2024 vo Vikartovských novinách aspoň 1x za štvrťrok. Zo strany poslanca Mgr. Šefca 

bola položená otázka k rekonštrukcii kruhového objazdu, kde bolo začaté územné konanie 

a údajne neboli oslovení všetci dotknutí účastníci konania. Starosta sa bude danými návrhmi 

a otázkami zaoberať a informovať poslancov.   

 

K bodu č. 9 

 Na základe požiadavky Rady školy pri Základnej škole s materskou školou Vikartovce 

a z dôvodu skončenia funkčného obdobia predmetnej rady školy bola starostom obce 

Vikartovce vyhlásená výzva na voľby členov Rady ZŠ s MŠ Vikartovce. V zmysle Vyhlášky 

Ministerstva školstva SR č. 291/2004 Z. z., ktorou sa určujú podrobnosti o spôsobe ustanovenia 

orgánov školskej samosprávy, o ich zložení, o ich organizačnom a finančnom zabezpečení 

deleguje zriaďovateľ školy svojich zástupcov do rady školy. Poslanci navrhli delegovať do 

Rady ZŠ s MŠ Vikartovce na funkčné obdobie rokov 2024-2027 z radov poslancov Jána 

Barana, Mgr. Mateja Kurillu a z radov občanov Mgr. Pavlinu Jakubcovú a Miroslava Karabína. 

Poslanci s daným návrhom jednomyseľne súhlasili. Podklady k delegovaniu do rady školy sú 

uvedené v prílohe č. 8 tejto zápisnice. 

ZA hlasovalo 9 poslancov – Ján Baran, Marián Barilla, Gabriel Bukovina, Ing. Ján Bukovina, 

Mgr. Matej Kurilla, Roman Lavko, Stanislav Mezovský, PhDr. Mgr. Martin Šefc MPH, Jozef 

Švagerko. 

 

K bodu č. 10 

 V tom bode bol podaný zo strany starostu obce návrh na ustanovenie inventarizačných 

komisií, ktoré vykonajú inventarizáciu majetku obce Vikartovce so stavom k 31.12.2023.  

Poslanci ustanovujú inventarizačné komisie jednomyseľne v tomto zložení:  

Komisia č. 1 – Obecný úrad a verejné priestranstvá: 

Predseda - PhDr. Mgr. Martin Šefc, MPH 

Členovia - Marián Barilla 

- Ing. Ján Bukovina 

- Anna Citriaková 

- Mária Koreňová 

Komisia č. 2 – Kultúrny dom, ZŠ s MŠ, majetok CO a hospodárskej mobilizácie: 

Predseda - Mgr. Matej Kurilla 

Členovia - Jozef Švagerko 

- Roman Lavko 

- Mgr. Pavlina Jakubcová 

- Dávid Lavko 

 



Komisia č. 3 – Hasičská zbrojnica, ČOV a Dom smútku: 

Predseda - Ján Baran 

Členovia - Gabriel Bukovina 

- Stanislav Mezovský 

- Peter Beneš 

- Jozef Ludvig 

Vyraďovacia komisia: 

Predseda  - Ján Baran 

Členovia - Mgr. Matej Kurilla 

- PhDr. Mgr. Martin Šefc, MPH. 

Návrh inventarizačných komisií je uvedený v prílohe č. 9 tejto zápisnice. 

 

K bodu č. 11 

Predsedovia jednotlivých komisií predložili poslancom správy o činnosti jednotlivých komisií 

nasledovne: 

- Ing. Ján Bukovina informoval o činnosti všetkých družstiev Obecného futbalového 

klubu Vikartovce. Poslanec Gabriel Bukovina požiadal vedenie DHZ, aby v rámci 

športovej komisie odprezentovali aj hasičský šport a úspechy jeho členov. Veliteľ DHZ 

informoval o okresnej súťaži mladých hasičov vo Svite, kde sa zúčastnia aj naše 

dievčatá - hasičky v počte 5 družstiev. Za celosezónne účinkovanie by si mali odniesť 

1. miesto. Taktiež vyzdvihol úspech Moniky Mezovskej, ktorá bola úspešnou v súťaži 

Železný hasič. Poslanci navrhli DHZ, v spolupráci s OFK a obcou naplánovať v roku 

2024 športové súťaže tak, aby to vyhovovalo všetkým zložkám obce a navzájom sa 

súťaže neprekrývali. Poslanec Mgr. Kurilla požiadal veliteľa DHZ, aby napísal krátky 

príspevok o hasičskom športe za rok 2023, ktorý bude odprezentovaný na obecnom 

webe, facebooku a vo Vikartovských novinách. Taktiež v rámci športovej komisie 

poslanci poprosili zahrnúť a informovať aj o úspechoch žiakov ZŠ s MŠ v športových 

aktivitách. Poslanci vzali informácie o činnosti športovej komisie na vedomie. 

 

- Jozef Švagerko, ako predseda kultúrnej komisie, informoval o pozvánke Mesta Poprad 

na účinkovanie Folklórnej skupiny Vikartovčan pri príležitosti Vianočných trhov mesta 

Poprad v rámci tradičnej dedinskej zabíjačky v sobotu 16.12.2023. Pozvanie bolo zo 

strany vedenia FSk prijaté. Zároveň informoval o príprave slávnostného vystúpenia pri 

príležitosti 25. výročia znovuobnovenej činnosti FSK Vikartovčan, ktoré bude 

26.12.2023 a po tomto vystúpení sa uskutoční pohostenie pre pozvaných hostí 

v spoločenskej sále kultúrneho domu. Poslanci vzali uvedené informácie na vedomie. 

 

- predseda stavebnej komisie Stanislav Mezovský informoval, že komisia sa zaoberala 

riešením otázky: 

-  odvedenia povrchovej vody okolo rodinného domu Anna Ľudvíkovej na ulici Hlavnej 

smerom k VIAS. V spolupráci s UPS Vikartovce bola oslovená firma LESOSTAV 

Poprad s.r.o., ktorá posúdila stav a na základe posúdenia vypracovala cenovú ponuku 

na uvedené práce. Cenová ponuka je uvedená v prílohe č. 10 tejto zápisnice.  

- taktiež bola v teréne posúdená žiadosť Filipa Kollára, Nižná 1, Vikartovce. Vzhľadom 

ku skutočnosti, že daný pozemok je už vo vlastníctve obce, môžu žiadatelia v prípade 

záujmu opätovne požiadať o odkúpenie pozemku v danej lokalite.  

- v rámci komisie bola riešená aj otázka výmeny pozemku zo strany žiadateľa Mareka 

Šebesta, Lesná 414, Vikartovce za pozemok vo vlastníctve obce. Jedná sa o pozemok 

parcela KNE č. 9739/3 – ostatná plocha o výmere 33 m2 v k. ú. Vikartovce, ktorý je 



vedený na LV č. 1. Pozemok žiada zameniť za pozemky vo svojom vlastníctve 

vedených na LV č. 2768 parc. KNE č. 1879 – orná pôda o celkovej výmere 523 m2 

v podiele 1/20, t.j. vo výmere 26,15 m2 a KNE č. 1880/1 – orná pôda o celkovej výmere 

52 m2 v podiele 1/20, t.j. vo výmere 2,6 m2 v k.ú. Vikartovce, ktoré sa nachádzajú pod 

miestnou komunikáciou v blízkosti križovatky ulíc Nová a Severná. Príslušná komisia 

doporučuje zámer zámeny schváliť v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov ako prípad osobitného zreteľa 

vzhľadom k tomu, že pozemok je priľahlý k pozemku žiadateľa zámeny a bude slúžiť 

ako stavebný pozemok na výstavbu rodinného domu a pozemok pod miestnou 

komunikáciou v blízkosti križovatky ulíc Nová a Severná, ktorý získa obec výmenou je 

potrebné majetkoprávne vysporiadať a aj z tohto dôvodu je uvedená výmena pozemkov 

pre obe strany výhodná. Poslanci s odporúčaním predmetnej komisie súhlasili 

a jednomyseľne zámer vyššie uvedenej zámeny pozemkov schválili. Žiadosť je uvedená 

v prílohe č. 11 tejto zápisnice. 

ZA hlasovalo 9 poslancov – Ján Baran, Marián Barilla, Gabriel Bukovina, Ing. Ján 

Bukovina, Mgr. Matej Kurilla, Roman Lavko, Stanislav Mezovský, PhDr. Mgr. Martin 

Šefc MPH, Jozef Švagerko. 

 

- Mgr. Matej Kurilla, ako predseda komisie pre ochranu životného prostredia informoval, 

že komisia od posledného OZ nezasadala, ale komisia sa zaoberala spoluprácou na 

redizajne web stránky obce so spoločnosťou Galileo, ku ktorému budú zo strany 

komisie podané návrhy tak, aby stránka fungovala v zmysle zákonných ustanovení. Zo 

strany predsedu komisie boli položené otázky ohľadom riešení kanalizácie v obci 

hlavne u občanov, ktorí nie sú na kanalizáciu napojení. Pani Dane Škyrtovej bola 

zaslaná výzva, aby sa na kanalizáciu napojila na svoje náklady, taktiež napojenie 

rodinného domu Žigovcov na ulici Májovej je v riešení, starosta navrhuje možnosť 

poskytnutia materiálu a majitelia rodinných domov v danej lokalite by vykonali 

výkopové práce, nakoľko sa jedná o rodinné domy, ktoré nie je možné napojiť na 

kanalizáciu vedenú cez časť ul. Májovej „stará kolónia“. Obec sa zaoberá aj problémom 

napojenia sa na kanalizáciu na ulici Záhradnej – Šebestová, tiež sa zaoberá otázkou 

odtoku povrchovej vody na ulici Severnej – Lajoš a prerážaniu spodnej vody na ulici 

Hlavnej – Peter Kubus. Poslanci vzali všetky uvedené informácie na vedomie. 

 

K bodu č. 12 

 V rôznom boli prerokované nasledovné otázky: 

a) žiadosť DHZ Vikartovce – prerokovaná v bode č. 1. 

 

b)  starosta obce informoval poslancov o uznesení OZ Vikartovce zo dňa 08.09.2023 č. 48/2023 

bod č. I. písm. d), ktoré vzhľadom ku skutočnosti, že došlo k navýšeniu finančných prostriedkov 

v rozpočte na schválené projekty, čím dôjde aj k navýšeniu finančných prostriedkov zo strany 

obce Vikartovce na financovanie spoluúčasti, stráca platnosť. Poslanci sa s uvedenou 

skutočnosťou oboznámili a jednomyseľne dané uznesenie Obecného zastupiteľstva obce 

Vikartovce v znení „schvaľuje zapojenie sa do Výzvy Ministerstva financií, regionálneho 

rozvoja a informatizácie SR na predkladanie žiadostí o poskytnutie nenávratného finančného 

príspevku na rekonštrukciu a modernizáciu základných škôl. V rámci tohto projektu by sa 

jednalo o výstavbu telocvične v povinnej kombinácii a to rekonštrukcia školskej jedálne 

(podlaha, WC pre imobilných, vzduchotechnika a pravdepodobne 6 nových okien smerom 

k rieke Hornád). Celkový rozpočet projektu samotnej telocvične je cca 1 200 000,00 €, rozpočet 

projektu rekonštrukcie školskej jedálne je približne 120 000,00 € a spolufinancovanie zo strany 



obce vo výške 8% z celkového rozpočtu oboch projektov. Názov projektov:„Telocvičňa pre ZŠ 

s MŠ Vikartovce“ a „Stavebné úpravy školskej jedálne, Vikartovce“.“ rušia v celom znení. 

ZA hlasovalo 9 poslancov – Ján Baran, Marián Barilla, Gabriel Bukovina, Ing. Ján Bukovina, 

Mgr. Matej Kurilla, Roman Lavko, Stanislav Mezovský, PhDr. Mgr. Martin Šefc MPH, Jozef 

Švagerko. 

 

c) zároveň starosta upresnil podmienky zapojenia sa do Výzvy Ministerstva financií, 

regionálneho rozvoja a informatizácie SR na predkladanie žiadostí o poskytnutie nenávratného 

finančného príspevku na rekonštrukciu a modernizáciu základných škôl. V rámci tohto projektu 

by sa jednalo o výstavbu telocvične v povinnej kombinácii a to v našom prípade s kombináciou 

rekonštrukcie školskej jedálne. Celkový rozpočet oboch projektov je 1 731 309,37 € a 

spolufinancovanie zo strany obce bude vo výške 8% z celkového rozpočtu oboch projektov. 

Názov projektov:„Telocvičňa pre ZŠ s MŠ Vikartovce“ a „Stavebné úpravy školskej jedálne 

Vikartovce“. Poslanci podaný návrh zo strany starostu obce prerokovali a jednomyseľne ho 

schválili. 

ZA hlasovalo 9 poslancov – Ján Baran, Marián Barilla, Gabriel Bukovina, Ing. Ján Bukovina, 

Mgr. Matej Kurilla, Roman Lavko, Stanislav Mezovský, PhDr. Mgr. Martin Šefc MPH, Jozef 

Švagerko. 

 

d) – starosta informoval poslancov o potrebe vysporiadať pozemky v blízkosti križovatky ulíc 

Nová a Severná – miestna komunikácia, ako aj pozemky pri vstupe do futbalového ihriska Pod 

hoľou. Jedná sa o parcely KNE č. 1891/2 – orná pôda 65m2, 1888/101 – orná pôda 252 m2, 

1886/2 – orná pôda 47 m2, 1898/7 – trvalý trávny porast 83 m2, 1898/8 – orná pôda 111 m2, 

1898/9 - trvalý trávny porast 86 m2, 1898/10 – orná pôda 45 m2, 1880/1 – orná pôda 52 m2, 

1877/2 – orná pôda 6 m2, 1348/1 – orná pôda 156 m2, 1350/1 – orná pôda 56 m2, 1351/1 – 

orná pôda 52 m2, 1352/1 – orná pôda 53 m2 v k. ú. Vikartovce. Poslanci návrh starostu o 

majetkoprávne vysporiadanie uvedených pozemkov prerokovali a jednomyseľne schválili ich  

odkúpenie za cenu 5,00 €/m2 v prospech obce Vikartovce. Pozemky slúžia ako miestne 

komunikácie, alebo sú priľahlé k miestnej komunikácia a slúžia ako verejné priestranstvá  

Poslanci zároveň poverili starostu obce prerokovať odkúpenie pozemkov s vlastníkmi 

dotknutých pozemkov a následne s nimi uzavrieť kúpno-predajné zmluvy. O procese 

uvedeného majetkoprávneho vysporiadania uvedených pozemkov informovať poslancov na 

zasadnutiach OZ. 

ZA hlasovalo 9 poslancov – Ján Baran, Marián Barilla, Gabriel Bukovina, Ing. Ján Bukovina, 

Mgr. Matej Kurilla, Roman Lavko, Stanislav Mezovský, PhDr. Mgr. Martin Šefc MPH, Jozef 

Švagerko. 

-  starosta informoval poslancov o skutočnosti, že vodičom autobusov SAD Poprad a. s., ktorí 

začínajú ráno a zároveň večer končia jazdu v našej obci k 30.11.2023 skončí prenájom 

rodinného domu v obci Vikartovce, Majerská 21/9, kde boli ubytovaní. Je potrebné nájsť im 

nové miesto ubytovania tak, aby nedošlo k zmene cestovného poriadku SAD Poprad a. s.. 

Poslanci daný problém prerokovali, poverili starostu jednaním s vedením UPS Vikartovce, kde 

sú ubytovacie priestory, ale navrhli ponúknuť na prenájom aj priestory vo vlastníctve obce 

v uvoľnenej hasičskej zbrojnici, kde bolo zdravotné stredisko. V prípade dohody s vedením 

SAD Poprad a. s. poverujú poslanci starostu uzavrieť nájomnú zmluvu s účinnosťou od 

01.12.2023. O uzavretí zmluvy a jej podmienkach informovať poslancov na najbližšom 

zasadnutí OZ. 

- poslanci vystúpili s návrhom na vyznačenie umiestnenia smerových tabúľ Kozí kameň 

v mapke obce a podľa toho rozmiestniť značky v teréne, poslanec Mgr. Kurilla sa informoval 

o výtržnostiach rómskych spoluobčanov v škole ako aj o incidente v autobuse  na autobusovej 

stanici v Poprade, kde mu starosta obce podal detailné vysvetlenie situácie, ktorá vznikla v ZŠ 



s MŠ Vikartovce; taktiež navrhol osadiť merač rýchlosti pri vstupe do obce. Poslanci vzali 

návrhy a informácie na vedomie. 

 

- p. Koreňová vypracovala informácie o stave bankových účtov obce Vikartovce k 27.10.2023, 

ktorú poslanci vzali na vedomie a bude poslancom zaslaná mailom. Stav účtov je uvedený 

v prílohe č. 12 tejto zápisnice. 

 

- starosta obce informoval poslancov nasledovne o tom, že: 

- obecný autobus je dočasne vyradený z prevádzky, 

- vikartovské noviny – podávať návrhy na príspevky, 

- ples obec Vikartovce sa uskutoční 27.01.2024, 

- záverečné pracovné zasadnutie OZ v roku 2023 sa bude konať 12.12.2023,  

- slávnostné  zasadnutie OZ za prítomností starostu, poslancov a pozvaných hostí sa bude 

konať 15.12.2023 v spoločenskej sále KD Vikartovce, 

- program akcií na december 2023 a január 2024 – podávať návrhy na akcie a termíny – 

dohodnúť sa jednotlivé zložky medzi sebou, 

- Prevádzkový poriadok pohrebiska – starosta obce sa danou otázkou zaoberá 

v spolupráci s firmou Acheron, návrh je uvedený v prílohe č. 13 tejto zápisnice, 

poslanci podajú návrhy k usporiadaniu hrobov a k výške poplatkov, 

- terénna sociálna práca začne v obci od 01.11.2023,  

- Barilla Peter končí na základe skončenia pracovnej zmluvy, ktorá bola uzatvorená na 

dobu určitú k 31.10.2023, 

- kamerový systém v obci – do mapky je potrebné zaznačiť návrhy na prípadné 

rozmiestnenie kamier, príslušná firma nám vypracuje cenovú ponuku, 

- p. Koreňová vypracovala rekapituláciu príjmov a výdavkov čo sa týka vyúčtovania za 

prevádzku ČOV Vikartovce za rok 2022, čerpanie je uvedené v prílohe č. 14 tejto 

zápisnice. 

Poslanci vzali všetky tieto návrhy a informácie na vedomie.  

 

f) poslanci v rámci diskusie navrhli riešiť otázku požívania alkoholu na verejných 

priestranstvách – tzv. smädná ulička a okolie potravín Coop Jednota; zaoberať sa 

majetkoprávnym vysporiadaním pozemku za rodinným domom Jána Kečku a v prípade 

potreby s Jánom Kečkom konzultovať dedičské konanie; zaoberať sa terénnou úpravou 

pozemku na parcele KNC 883/1, kde by bolo možné následne presunúť rôznu techniku obce 

(snežný pluh, posyp a pod.); pri športovom areáli uložiť stavebný materiál vhodnejším 

spôsobom ako je to momentálne; zabezpečiť skrinku na hasičskú sirénu na budove 

obecného úradu nakoľko opätovne dochádza k jej nechcenému spúšťaniu. Starosta sa bude 

danými návrhmi zaoberať. 

 

K bodu č. 13 

 Na záver zasadnutia starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie 

Obecného zastupiteľstva obce Vikartovce. 

  

 

 

 

 

         Mgr. Jozef Švagerko 

                starosta obce 



Overovatelia zápisnice: 
 

Ján Baran  ................................................ 
 

Jozef Švagerko ................................................ 

 

 

 

 

 

 

Vo Vikartovciach 06.11.2023 

 

Zapísala: Anna Citriaková 
 

 


